特殊传说 bv护玄: 崩毁的结界

The Unique Legend by Hu Xuan: Vol 11 Ch 07

raw: http://book.sfacg.com/Novel/5439/10123/131342/

A little notes on the few characters/names that will be appearing/mentioned in this chapter:

None

## The Barrier that Collapsed (崩毁的结界)

地点: Atlantis 时间: 上午十一点整

Location: Atlantis Time: 11.00 AM

### 我看着眼前的人, 突然觉得我可能眼抽筋。

I looked at the person in front, and suddenly felt that maybe I was seeing things.

### 他不应该来这边吧?

He shouldn't be here, right?

# 稍早之前他还说要去找千冬岁玩, 难不成千冬岁在学校吗!

A little earlier just now, he even said he would go and look for Chifuyu, it can't be that Chifuyu was also at school!?

### 迷路也不是迷路的这么夸张好不好!

Even if he's lost, it can't be so exaggerated, alright!?

「漾~~你真是太不够意思了, 这里这么好玩居然不告诉我。」眼抽筋产生的幻觉非常真实的站在我眼前, 还一脸我不是朋友的表情, 「还好我太聪明了, 让我想到偷渡过来的办法, 哈~~不然真的去找那个书呆可能会无聊死。」

"Yang~~ you're a lousy friend. It's so fun over here and you actually didn't tell me." The illusion of seeing things was extremely real as it appeared before me, and also with a face filled with an </em>/m not your friend?<em> kind of expression, "Fortunately I'm too smart, and thought of a way to smuggle myself in. Ha~~ otherwise if I really go and find that nerd, I probably would be bored to death."

### 「偷、偷渡?」我愣愣的傻眼给他看。

"Smu, smuggle?" I was dumbfounded.

五色鸡头抬起手, 他的手掌上有个不深的伤痕, 还有点红红的痕迹像是刚刚才止住血, 「移动阵遇血没有指定地点的话, 就会传到最近的血缘关系人范围。」

The five-coloured rooster head lifted his hand, and on his palm was a rather deep injury, and there was a

red mark as if the bleeding just stopped, "If there's blood on the teleportation array and the location is not specified, one will be sent to the area of the nearest person, who is blood related."

啊, 对喔, 上次我跟千冬岁误闯紫馆也是因为这样。可是这种方法可以这样应用吗! Ah, that's right, the other time when Chifuyu and I broke into the Purple Dorm, it was due to the same reason. But is this method supposed to be used this way!?

## 根本是犯规吧!

It simply is a foul!

「一进来就看到你们在用有趣的东西,我就从外面爬进来了。」五色鸡头非常得意的说着,「哪,我够聪明了吧!」

"As soon as I entered I saw you guys using such interesting things, and I just climbed in from outside." The five-coloured rooster head was extremely proud as he said, "There, I'm smart right!?"

就某方面来讲,我个人觉得你是选择性聪明.....

Speaking from a certain aspect, I personally feel that you've selective-kind of smartness...

正在五色鸡头极度得意的同时, 一阵声响从地面上传出。

While the five-coloured rooster head was extremely proud, a burst of sound came from the ground.

完全被忽略的女孩慢慢的爬起身,无数的蝴蝶在她的身边飞展出现,'你们居然敢对我做这种事情……'冰冷且愤怒的语气,马上就让我们知道大事不妙了。

The girl, who was completely ignored, slowly climbed up, and countless butterflies appeared flying around beside her, "You actually dared to do this to me..." A tone that was icy cold but angry, immediately let us know that something was very wrong.

五色鸡头甩开他的兽爪,「这家伙看来挺有趣的,有话等等再说,你们两个上去吧,这边让我玩。」 The five-coloured rooster head materialize his claws, "This person seems to be rather interesting, we'll talk later. The both of you can go up first. Let me have my fun here."

「……拜托你了。」我看着五色鸡头, 吞了吞口水、点头。

"... We'll leave it to you." I looked at the five-coloured rooster head, gulped and nodded.

一个红色的光画过我的眼前,落在我的手上,「对了,差点忘记这玩意,这是冰炎殿下让我带来的东西,交给你啰。」

A red light drew past in front of my eyes, falling on my hands, "That's right, I almost forgot about this thing. This is the thing that Prince Icy Flame wanted me to bring to you. I'll pass it to you."

我看着手上,有个红色的小晶球,不晓得作用是什么。

I looked at my hands, there's a small red crystal ball, and I don't know what its usage was.

「褚先生,得罪了。」尼罗的兽爪抓住我的肩膀,然后他抬头,上面满满的都是白绵,把道路全部塞起来。然后,另一只兽爪的掌心朝上缓缓的张开,「爆火。」

"Mr. Chu, I beg your pardon." Nile's beast claws grabbed at my shoulder, then he lifted his head, and the

top was filled with those white cotton, completely stuffing up the passageway. Then, his other beast claw's palm was facing up and slowly opened, "Bursting Fire."

就在同一瞬间,他的手上猛然窜出金红色的烈焰火柱,直接贯穿了整个天花板。

At the same moment, a red-golden flame pillar suddenly sprang out from his palms, directly passing through the entire ceiling.

白绵立即被烧除大半,露出先前我看见的机关梯。把握了时间,尼罗拉着我直接往上跳去,也不爬开机关梯,一掌就是把整个机关梯破坏掉。

More than half the white cotton was immediately burned away, revealing the mechanical stairs that I saw before. Not wasting any time, Nile pulled me and jumped up, and without climbing past the mechanical stairs, he just destroyed the entire mechanical stairs with a hit of his palm.

整个铁片木屑纷纷的往地上掉去,下面立即传来抗议声,「你们是要压死我是不是!」 The entire piece of iron and sawdust fell to the bottom, and from below a protest could be heard, "Are you guys planning to crush me to death!?"

五色鸡头的声音到此为止, 立即跟来的是轰然的爆炸声响, 下方不用数秒钟, 立即开战。 The five-coloured rooster head's voice stopped here, and immediately came the sound of a loud explosion. In just a few seconds, the bottom immediately started the fight.

不晓得是不是因为凯瑟琳的关系, 我们直到了五楼地方都没有碰上任何一个恶鬼, 顺利得让人觉得好像是骗人的。

I don't know if it's because of Katherine, we didn't meet any ghosts at all up until we reach the fifth floor area. It was so smooth that it caused one to feel that this was false.

空旷的区域与刚刚所看见的相同, 只是因为被鬼众一破坏, 败坏得更加厉害。

The open area and the one that I saw just now were the same. It's just that due to the destruction caused by the group of ghosts, the damage was even more than before.

我们很快的就找到刚刚那个大型的古老法阵。

We very quickly found that huge ancient array from just now.

「只要破坏一点点就可以了吗?」看着依旧在运转的阵法,我看着旁边的尼罗,有点不太确定。 "I only need to damage a little bit of it, right?" Looking at the array that was still working, I looked at Nile who was beside me, a little unsure.

刚刚明明事态紧急, 可是现在却又让人觉得很轻松, 感觉上好像随便都可以完成的任务。 Just now the matter was clearly very urgent, but now it felt so relaxed, felt as if I could just simply complete the mission.

尼罗点点头。

Nile nodded.

我上下左右看了一下,伸出手,'与我签订契约之物,让固守者见识你的破坏。'米纳斯不用多久立即出现在我手上。

I looked around, and lifted my hand, "Yǔ wǒ qiāndìng qìyuē zhī wù, ràng gùshǒu zhě jiànshì nǐ de pòhuài\*." Minas very quickly appeared in my hands.

[T/N: Yǔ wǒ qiāndìng qìyuē zhī wù, ràng gùshǒu zhě jiànshì nǐ de pòhuài (与我签订契约之物, 让固守者见识你的破坏): The one who signed a contract with me, allow the defender to witness your damage]

只要破坏一点点所有的事情都会结束。

Only a little damage and everything will end.

于是, 我朝那个大阵法开了一枪, 水珠在我眼前散开。

And so, I shot at the huge array. Water droplets spread out in front of me.

诡异的,那个原本应该被打坏一角的大阵法一点损坏的样子都没有,反而是吸收了子弹之后又扩大了一些。

Strangely, that array that should have a corner destroyed wasn't even a little damaged at all, instead after it absorbed the bullet it became a little bigger.

我听见阵法之后又传来奇异的声响。

I heard a strange sound coming from behind the array.

空气,在一瞬间冰冷。

The air, became icy cold in just one moment.

「后退, 有东西来了。」尼罗把我往后推开, 警戒的瞪着眼前散出黑色光芒的阵法。

"Move back, something is coming." Nile pushed me back, alert as he stared in front at the array that was emitting black light."

同一秒, 气压整个降低, 我差点就站不稳脚步, 整个人有种被挤压的恶心感。

At the same second, the pressure drastically fell, and I almost couldn't stand upright, my whole body had a kind of disgusting feeling of being pressured.

地面又开始震动起来, 小石不断的跳动着, 连旁边断裂的柱面都纷纷落下沙石, 震得我开始觉得极度不妙。

The floor once again started to shake, and the small stones kept on bouncing, and even the broken pillars at the side had sand falling from them. The vibration caused me to start feeling that something was extremely wrong.

有一个影子, 缓缓的出现在阵法当中。一个, 最熟悉不过的人。

There was a shadow, slowly appearing from within the array. One, most familiar person.

「呵……我还在想许久不用的鬼门怎么自己突然开了,好奇跟来一看,没想到连结到不错的地方。」我倒退了一步,骇然的看着现在大阵前面的熟人,一个我完全不想再跟他碰面的人。

"Hah... I was wondering why a Ghost Door that hadn't been used for a long time would open up by itself. I was curious and came to take a look. I didn't think that it would link to such a nice place." I took

one step back, aghast as I looked at the familiar person who was in front of the huge array, a person whom I totally didn't want to ever meet again.

尼罗明显也愣了,不过还是站在前方,只是整个人瞬间紧绷了起来。

Nile obviously was also stunned, but he still stood in front, only that he completely tensed up.

完全无视我们两人的紧张,站在阵法前的鬼王第一高手环着双臂,用一种悠闲的目光看着我们,「这应该说是有缘,或是你自投罗网呢……」

Completely ignoring both our nervousness, the ghost king's first expert, who was standing in front of the array, folded his arms, using a kind of leisurely gaze to look at us, "Should this be called as fate, or you walking right into our hands..."

出现在我们眼前的, 是鬼王第一高手。

Appearing in front of us, was the ghost king's first expert.

安地尔。

Andellar.

「放心, 不用紧张。」

"Don't worry, you don't have to be so tensed."

悠悠哉哉的站在原地,似乎没有出手意思的安地尔勾起一贯令人胆怯的冰冷笑容,「我现在懒得跟你们交手,目前我没接到要抓你回去的命令。」他说着,然后扫了我一眼,「现在呢,我正在休假。」

Leisurely standing at the same spot, as if he didn't have any intention of attacking, Andellar curved up an icy cold smile that usually causes one to feel daunted, "I'm currently too lazy to fight with you guys. At the moment, I didn't receive any orders to bring you back." He said, and then he swept me a glance, "I'm currently on a vacation."

我的第一想法是. 鬼族也有寒假吗......

My first thought was, Ghost Tribes have winter breaks too...?

他的视线转回去, 落在尼罗身上, 「挺无趣的, 就是交手也没什么乐子。」

His sight was turned back, falling on Nile, "This is so boring, even fighting won't amount to any fun."

......意思是如果现在站在这里的是学长你就会直接跟他开打吗?

... This means if it was XueZhang standing over here right now, then you'll directly start fighting with him?

「鬼族不应该出现在这个地方,请立即回到你们的世界。」尼罗就没有他那么轻松,一手挡在我面前,做好了随时可以对战的准备。

"Ghost Tribes shouldn't appear at this place, please immediately return to your own world." Nile wasn't as leisurely, and with one hand shielding at my front, he was getting ready to do battle at any moment.

安地尔看着他, 勾了冰冷的笑容, 「我对你没兴趣, 不要想挑衅我。」

Andellar looked at him, curving up an icy cold smile, "I have no interest in you, don't try to provoke me."

只是瞬间一动,我看见安地尔猛地消失在原地,眨眼后,他已经站在我面前。我立刻往后倒退了好几步,看见了他身后的尼罗倒下,连他什么时候出手都不知道。

Moving in just a moment, I saw Andellar suddenly disappearing at that spot, and in the blink of an eye, he was already standing in front of me. I immediately took several steps back. I saw Nile, who was behind him, collapsing, and I didn't even know when he attacked.

安地尔往前走了几步,就停在我面前,「咦?你的感觉不太一样。」他眯起眼睛左右打量着我,猛然露出了然一笑,「原来如此,难怪没有鬼追你。」

Andellar took several steps forward, stopping just right in front of me, "Huh? You feel rather different." He narrowed his eyes and carefully looked at me, suddenly revealing a knowing smile, "So that's the case, no wonder there's no ghost coming after you."

### 什么叫做没有鬼追我!

What do you mean by no ghost coming after me!?

## 我被鬼追是很正常吗?被追了才不正常吧!

Me being chased by ghosts is very normal? It shouldn't be normal for me to be chased, right!?

「哪, 你想破坏鬼门是吗?」他低下头, 视线跟我相对。

"Then, you want to break the Ghost Door, right?" He lowered his head, meeting my gaze.

「我、我当然要破坏鬼门!」用力的吸了一口气, 我大声的说出来。

"I, of course I want to break the Ghost Door!" Forcibly taking a deep breath, I said out loud.

### 「那好吧, 请。」

"Then alright, please go ahead."

安地尔的干脆让我当场愣住。

Andellar's straightforwardness caused me to be stunned.

然后,他又笑起来,「怎么,不相信我是吗?」锐利的眼睛直盯着我,「你以为我们会在乎一个小小鬼门吗?那种东西就算你破坏再多,我们也不痛不痒。」

Then, he suddenly smiled again, "What's the problem, you don't believe me?" Sharp eyes staring at me, "You think we care about a small little Ghost Door? Even if you destroyed more of that kind of things, we won't even be bothered."

我知道你不痛不痒……可是对我来讲有很大的关系。

I know that you won't be bothered... but this matters very much for me.

鬼门是因为我打开的, 所以我必须要负责任把它关上。我想, 学长应该也是这么意思。否则, 每次都是由别人替我善后, 总有一天我必定会犯下更多更大的错误。

The Ghost Door was opened because of me, so I must be responsible to close it. I guess, XueZhang

probably also had this meaning. Otherwise, if every time someone has to clean up the aftermath for me, there would be a day where I would commit more and worse mistakes.

「来吧,拿出你口袋里的红色子弹,直接朝鬼门开一枪,它就会被破坏掉了。」腾出一手,安地尔弹了声响指,原本被我放在口袋里的红色珠子立刻就出现在他掌心上漂浮着,「这小东西不就是这样帮你准备的吗?」

"Come on, take out that red bullet in your pocket, and directly shoot at the Ghost Door, and it'll be broken." Lifting one hand, Andellar snapped his fingers, and the red bead that was originally in my pocket immediately appeared above his palm, floating, "This little thing was prepared to help you this way, isn't it?"

#### 看着那个漂浮的红色珠子, 那是一个子弹?

Looking at that red bead that was floating, that's a bullet?

我以为米纳斯不用填装其它的子弹,原来是可以用别种东西加强的吗?

I thought I didn't need to refill bullets for Minas. So I could actually use something else to strengthen it?

「你到底想做什么?」我不相信变脸人会这么和蔼可亲, 他总是让我有种全身冰冷的感觉, 尤其是他的眼睛, 很恐怖。

"What is it that you want?" I didn't believe the face-changing person would be so genial. He kept making me feel that my whole body was icy cold, especially his eyes, they're very freaky.

安地尔低下头, 笑了, 「我想做什么……你很快就会知道了。」他拉过我的手, 把冰冷的珠子放在我的手上。然后, 他后退了几步, 走近一面墙面, 「对了, 我还是很想请你喝茶聊聊天, 有空的话可以来找我。」

Andellar lowered his head, smiling, "What is it that I want... You'll know very soon." He pulled my hand over, and placed the icy cold bead on my hand. Then he took a few steps back, walking towards one side of the wall, "That's right, I still really want to treat you to a cup of tea and have a chat. So if you're free, do come and find me."

他面对着我,缓缓的倒退没入墙壁当中。

He faced me, slowly moving backwards and merged with the wall.

「还有,小心楼下那个邪鬼贵族,她可不像我这么有礼貌。」

"Also, be careful of the Evil Ghost Aristocrat downstairs, she's not as polite as me."

语毕, 他就这样在墙面上消失不见。

Saying so, he just disappeared through the wall.

他到底想做什么?我完全摸不着头绪, 一点都不知道。

What did he want to do in the end? I was completely unable to clearly understand any clues, not even a little.

为什么要小心凯瑟琳?

Why do we need to be careful of Katherine?

#### 这样五色鸡头会不会有危险?她看起来并没有上次那个那样强势才对?

This way, would the five-coloured rooster head be in danger? She didn't look as strong as the one from the last time?

变脸人离去之后, 原本倒在地上的尼罗动弹了一下, 我立即跑过去蹲在他身侧, 「你有没有怎样?」我很怕安地尔会像上次对付伊多一样对付他。

After the face-changing person left, Nile, who was lying on the ground, twitched. I immediately ran over and squatted beside him, "Are you alright?" I was very afraid that Andellar would do what he did to Yido the last time.

尼罗半坐起身,摇摇头,然后从颈子侧边抽出一根锐利的长针,「只是全身麻痹了一下,没受伤。」他有点惊讶,大概也以为自己必死无疑。

Nile half sat up, shook his head, and then he pulled out a sharp long needle from the side of his neck, "Only paralyzed for a moment, not injured." He was rather surprised, probably also thought he would be dead without a doubt.

看起来变脸人刚刚说的话应该都是真的,他现在暂时对我们没有兴趣,那他到底还有什么目的? Looked what like the face-changing person said just now was true, he currently wasn't interested with us, then what's his motive in the end?

地面又传来的震动让我知道不能再拖拖拉拉下去,我立即把红色珠子填充到米纳斯的子弹匣当中,对着正在转动的法阵开了一枪。

The floor shook again causing me to know that I can't delay any longer, I immediately fill Minas' magazine with that red bead, facing the array that was still turning, and fired.

烟硝过后, 猛地炸裂声从法阵图形上爆开。然后, 它停下、不再发光。

After the smoke, suddenly the sound of explosion came from the picture of the array. Then it stopped, and didn't glow anymore.

等到爆炸的烟雾过去之后,我看见大型法阵的右边角落已经被打坏了。

After the smoke of the explosion dispersed, I saw the right corner of the huge array had been broken.

### 就这样结束了?

That's all?

我看着四周,全部都安静下来,突然有种不真实的感觉。

I looked at the surrounding. Everything quieted down, and suddenly there's a kind of feeling of it being surreal.

「先下去帮忙西瑞先生。」尼罗没有像我一样思考很久,他撑起身就往通口走,我也立即跟了上去。 去。

"Go down first to help Mr. Ziray." Nile didn't spend as much time thinking compared to me, he propped his body up and headed towards the channel, and I also immediately followed after him.

#### 路口的白绵已经不再出现。

Those white cottons at the opening were no longer there.

# 这让我怀疑它究竟是呼应法阵的产物, 还是宿舍本身的保卫机制?

This caused me to wonder if this was the product that's working in concert with the array, or it's the dorm's own defending mechanism?

因为下面机关差不多都已经被炸干净了, 所以下楼非常快, 走过绳梯之后我们就已经看见了下方房间里面所有的景色。

Because the mechanism at the bottom had already been blown into nothingness, so going down was extremely fast. Passing through the rope ladder, we can already see all the scene of the room below.

#### 五色鸡头站在房间中央。

The five-coloured rooster head was standing at the middle of the room.

## 「喂喂, 不是每个鬼王高手程度都跟你一样吧?」

"Wei wei, it can't be that all the Ghost King's experts are as strong as you, right?"

无视于正在冒血的兽爪, 五色鸡头咧起嚣张的笑, 看着眼前同样没讨到什么便宜、伤痕累累的小女孩, 完全没有因为她的外表有什么手下留情的动作, 「一点挑战性都没有、让我失望了, 扔不完的炸弹我老哥也会, 下次要不要安排你们这些炸弹客去比谁的炸弹多单挑。」

Ignoring his beast claw that was bleeding, the five-coloured rooster head revealed an arrogant smile, looking at the little girl, who similarly didn't get any advantages and was filled with injuries, in front of him. Even with her appearance, he totally didn't show any mercy, "Not even a little challenging, letting me down. Throwing unlimited supplies of bomb, my LaoGe\* also knows that. Next time, do you want me to arrange a duel for you bomb users to see who has the most bombs?"

[T/N: LaoGe(老哥): I think he's referring to his eldest brother]

他还真是喜欢随处挑衅别人。我终于知道罗耶伊亚一族的名声为什么会这么坏了, 原来就是有这种老鼠屎专门在败坏门楣。

He really still likes to provoke others everywhere. I finally know why the Rogeria Clan's reputation is so bad. It's actually because there's this kind of bad apple that specializes in ruining the clan's social status.

'你这个该死的兽族!'被挑衅成功的女孩瞪大了眼睛, 四周黑色蝴蝶群更多了一些, '给我去死吧', '就在命令一下, 整群的蝴蝶马上朝五色鸡头扑去。

"Damn you of the beastmaster clan!" The girl, who was successfully being provoked, opened her eyes wide, and the surrounding group of black butterflies became even more, "Go to hell!" Under her orders, the whole group of butterflies immediately rushed at the five-coloured rooster head.

「不去。」简单的回她两个字,五色鸡头后翻了一圈蹬了墙壁一下往旁跳开。来不及转向的蝴蝶群大半的撞上了墙壁,砰的巨大声响轰轰烈烈的炸开了卧室的一面墙壁,瞬间整个透风了起来。 "No way." Simply answering her with two words, the five-coloured rooster head did a back flip kicking at

the wall and jumped towards the side. The group of butterflies didn't have the chance to turn around

and the majority of them hit the wall, and a huge and strong "boom" sound ripped off one side of the bedroom's wall, and it completely became very ventilated.

外头奇异的风压刮进了房间, 将整个房间的砂石吹得四处掀起乱飞, 整个卧室马上灰蒙蒙一片影响视觉, 「西瑞先生, 鬼门已经关闭了。」在我旁边的尼罗抓住我的肩膀让我没跟着风压往下掉, 大声的说着。

From outside, a strange wind pressure blew into the room, causing the sand and stones in the whole room to be blown flying about. The entire bedroom immediately became overcast, affecting our vision, "Mr. Ziray, the Ghost Door has been closed." Beside me, Nile held onto my shoulder so I didn't follow the wind pressure and fall down, as he loudly said.

「收到。」五色鸡头勾起一笑,转过视线看着怒火熊熊的女孩,「本大人改变主意了,触犯圣驾者杀 无赦!今天就判你立即死刑让你下地狱后悔!」

"Got it." The five-coloured rooster head curved up a smile, turning around to look at the girl who was ranging with anger, "This great sir has changed his mind. There would be no mercy for someone who goes against the holy person! Today I'll sentence you to immediate death and allow you to go to hell to regret!"

我很想告诉他这种时候就别玩了。

I really wanted to tell him that, at this kind of time, please don't fool around anymore.

'你这……'女孩的声音突然停止了。

"You..." The little girl's voice suddenly stopped.

四周的蝴蝶开始一只一只急速消失,让站在前面的五色鸡头也看得莫名其妙。

The surrounding butterflies rapidly disappeared one by one, causing the five-coloured rooster head, who was standing in front, to become baffled as he looked.

「打不过要哭着求饶也是没用的。」警戒的看着眼前慢慢低下头的女孩, 五色鸡头皱起眉, 像是完全不晓得她要玩什么把戏。

"Even if you can't win, crying for mercy is also useless." Vigilantly looking in front at the girl who lowered her head, the five-coloured rooster head frowned, as if he completely didn't know what tricks she was up to.

她缓缓抬起头, 猛地发出了极为狰狞的一笑。

She slowly lifted her head, suddenly issuing an extremely savage smile.

「不对劲。」站在我旁边的尼罗把我往后推了一点,「西瑞先生,请立刻离开那个地方!」 "Something's not right." Standing beside me, Nile pushed me back a little, "Mr. Ziray, please immediately leave that place at once!"

愣了一下, 五色鸡头立即往上跳过来。

Stunned for a moment, the five-coloured rooster head immediately jumped up here.

就在他往上跳来的同时,整个底下房间突然冒出强烈的黑色刺眼光线,接着是极为强烈的震动以及强烈的爆炸声响。卷起的飓风差点将我们往下拉去,整个房间掀起了大片的粉尘碎石。

At the same time he jumped up, the entire room at the bottom suddenly emitted an intense black glaring light, followed by an extremely strong and powerful vibration and also an extremely strong and powerful sound of explosion. The strong wind that arose almost dragged us down, and the whole room was filled with a large amount of gravel and dust.

## 久久, 才缓缓平息。

It was after a long time, before it slowly subsided.

有那么一瞬间我整个人都在耳鸣, 眼前有点昏黑, 等到爆炸的余劲过去之后我慢慢睁开眼, 看见尼罗挡在我前面, 身上覆上了一层灰土。

There was a moment where my ears were ringing, and my sight was a little dark. Until the explosion had finally subsided, I slowly opened my eyes. I saw Nile shielding me in front, and his body was covered by a layer of dust.

「浑蛋,搞什么鬼!」不远的五色鸡头咳了咳两声,全身也都是灰灰土土的看起来很狼狈。

"Bastard, what the hell are you trying to do!?" Not too far away, the five-coloured rooster head coughed twice, his whole body was also covered with dust, cutting out a rather sorry figure.

「两位没有受伤吧?」拍去身上的灰尘, 尼罗率先询问。

"Both of you aren't hurt, right?" Patting off the dust from his body, Nile firstly asked.

「安啦,这种程度没什么。」五色鸡头扬扬手,说道。

"Don't worry, this kind of extent is nothing much." The five-coloured rooster head waved his hand, saying so.

「嗯。」

"Nn."

在所有骚动逐渐归为平静之后,我们才注意到下面。整个房间的墙壁被轰得差不多全都没了,只剩下柱子还凄凉的存在着。

When all the commotion gradually returned to its calmness, we were finally able to notice what happened below. All the room's walls were blasted until they're almost all gone, only leaving the pillars that bleakly existed.

「那个小鬼在搞什么鬼啊?」跳到只剩天花板柱子和地板的房间当中, 五色鸡头疑惑的四处张望。 "What is that little imp trying to do?" Jumping onto the middle of the room that only had its ceiling, pillars and floor left, the five-coloured rooster head looked around puzzled.

尼罗扶着我的手,一起把我带到地面上。

Nile held onto my hand, bringing me down together with him to the bottom.

四周晃了一圈之后, 五色鸡头突然在其中一个边缘站住了。

After walking in a circle and looking around, the five-coloured rooster head suddenly stood at one of the edges.

「西瑞先生, 不要站那么旁边, 会被风压刮下去。」尼罗一看见他就站在房子边缘, 连忙好心的出声 警告。

"Mr. Ziray, don't stand too close to the side. You'll be blown down by the wind pressure." Nile saw him standing at the room's edge, hurriedly and kindly gave him a warning.

「放心啦, 又不是没摔过。」五色鸡头没回头, 就是朝我们招手,「快过来看, 下面出事了。」 "Don't worry, it's not like I'd never fell down before." The five-coloured rooster head didn't turn around, just beckoning to us, "Hurry and come over here to see, something's happening down below."

下面?我的眼皮突然跳了跳,有种非常不好的预感。

Below? My eyelid twitched, and I had an extremely bad feeling.

走了几步, 四周的风压立即增大, 有瞬间好像会被刮走的感觉。

Taking a few steps forward, the surrounding wind pressure immediately increased, and there was a moment where there was a feeling of as if I would be blown away.

尼罗从后面跑过来, 拉着我站到五色鸡头旁边, 伸出了手掌, 「静风。」说也奇怪, 四周的风立即慢慢的减缓了下来, 感觉就没有么难站了。

Nile ran over from behind, pulled at me and stood beside the five-coloured rooster head, lifting up his palm, "Calm wind." Strange to say, the surrounding wind immediately and gradually slowed down, and it didn't feel as difficult to stand there anymore.

「看那个。」顺着五色鸡头的手指往下看,我们同时看见了刚刚那个小女孩已经站在一楼黑馆外的空地。底下所有的人全部讶异的瞪着她。

"Look over there." Following the five-coloured rooster head's finger and looking down, at the same time, we saw the little girl from just now was already standing at the open space outside on the first floor. Everyone at the bottom was surprised as they stared at her.

站在地面上的女孩震动了一下,突然整个脸向上仰,视线不是对着我们而是呆滞涣散。
The girl, who was standing on the ground, shook a little. Suddenly she lifted her whole face up, and her sight wasn't fixed on us, instead it was disorganized.

一只手豁然穿透了她的额头, 缓缓的从握拳张开, 五指的尖长指甲慢慢伸长, 沾上了一点一点四散的黑色血花。

One hand suddenly pierced through her forehead, slowly opening from a tightened fist, and the sharp long fingernails from her five fingers slowly lengthened, stained with one drop by one drop of black scattered blood.

反应最快的是奴勒丽, 只见她一点犹豫的神色也没有, 抄起大槌就直接往女孩的脑上落下。就在所有人都以为女孩应该跟前面的恶鬼一般会被槌成烂饼同时, 奴勒丽的动作突然停止了。

The one with the fastest reaction was Nurali, only to see her without even a little hesitation as she lifted her huge hammer up and directly slammed it down the little girl's head. Just as everyone thought that the girl should be hammered into pieces of meat just like the Evil Ghosts at the beginning, Nurali's action suddenly stopped.

女孩的额头裂缝像是炸裂般突然撕得更大,瞬间窜出的第二只手掌轻松的就挡住了奴勒丽的兵器。然后,她一点一点的从中间被撑裂成两半,黑色的血水像是下起了小雨般不停的落在地面。 承受了血水的地面像是被腐蚀了般,立即融出了许多圆块。

The slit on the girl's forehead was like an explosion as it was suddenly ripped to an even larger size, and the second palm that instantly sprang out and easily blocked Nurali's weapons. Then, little by little, she split into two halves from the middle, black blood was like a small rain as it continuously fall on the ground. The ground that was touched by the blood was as if it was eroded, and immediately melted into lots of round holes.

我感觉到一种像是快把自己压扁的力量。

I felt a kind of power that was about to squash me flat.

那时候, 在大赛时我也有过一模一样的感觉。

At that time, during the competition, I also had an exact same feeling.

就在那瞬间,像是被什么炸开一般,女孩的身体突然爆裂四散,各种内脏什么的全部散开来,散在整个宿舍的大阵法上,然后往下侵蚀。

At that moment, as if she was blasted into pieces, the girl's body suddenly exploded and scattered about. Various internal organs and whatnot were all scattered, scattered all around the dorm's huge array, and then it eroded downwards.

#### 有一个女人站在结界阵法之上。

A woman was standing on the barrier's array.

镶着金红颜色头纱随着风扩展开来,在风中像是波浪一般不停的翻腾着,底下跟着散出像是血一般暗沉的红发。

The veil with golden-red edge expanded following the wind. In the wind, it was like waves as it kept on fluttering, and the bottom just like blood, where there was dull red hair coming loose.

我看见她挡着兵器的手一转, 奴勒丽像是被什么震开一般往后甩去, 跟着脱手的幻武兵器猛地沉重落在地上, 槌面出现了深刻的掌印。

I saw her hand that was blocking the weapon and turning, Nurali seemed to have been shaken off as she was thrown backwards, followed by her illusionary weapon that slipped off her hand suddenly falling heavily on the ground, and on the face of the hammer was a deep handprint.

那是一个跟学长他们差不多年纪的女人,血红的发血红的眼,确有着一张美丽的清秀面孔。 That was a woman whose age was almost the same as XueZhang and the others, blood-red hair and blood-red eyes, but with a beautiful and delicate face.

我高高的往下看,她没注意到我,却将视线投往学长。

I looked down from high above. She didn't notice me, but her sight was on XueZhang.

然后, 笑了。

Then, she smiled.

我的脑袋突然又传来那种奇异的剧痛。

My head once again gave off that strange pain.

眼前出现了另外一个女人的身影, 重迭在底下那个女人身上。

Another woman's figure appeared in front of my eyes, overlapping with the woman below.

她在说话, 可是她没有说话。

She was talking, but she wasn't talking.

那个幻象中的女人像是对着我在说话, 但是我却明白她不是在跟我说话。

That woman in the illusion seemed to be talking to me, but I was very clear that she wasn't talking to me.

她开口, 传来声音: '你的好友已经进攻了, 你怎么说?'

She spoke, her voice drifted over: "Your friend has already started his attack, what do you say?"

尖锐的声音回荡在我的脑袋中, 像是刀子划过般的痛。

The sharp voice echoed in my mind, just like a knife cutting past kind of pain.

「漾~~!你没事吧?」五色鸡头的声音猛然打断了我脑中的声音, 那瞬间四周又清明了起来, 那个女人的身影已经不见了, 只是楼下的那个女人还存在着。

"Yang~~! Are you alright?" The five-coloured rooster head's voice suddenly interrupted the voice in my mind, and at that moment, the surrounding became clear again. That woman's figure had already disappeared, and only the woman at the bottom was still there.

我突然有一种莫名其妙的恐惧。

I suddenly had an inexplicable fear.

「西瑞!快找人来帮忙!」我不知道为什么,全身都冰冷颤抖,像是马上会发生大事一般。

"Ziray! Hurry up and find others to come and help!" I don't know why, my whole body was chilled and shaking, as if something big will immediately happen.

「已经有人赶过来了。」五色鸡头大约也感觉到四周的气氛,冲着我一点头,「这下可有趣了……学院居然会被入侵。」

"There're people who are already rushing over here." The five-coloured rooster head probably also felt the surrounding atmosphere, nodding at me, "This time it'll be interesting... the school was actually invaded."

女人就直直的站在原地, 所有的人都高度警戒的看着她。

The woman just stood straightly at the same spot, and everyone was at high alert as they looked at her.

她的眼睛笔直的看着正对面的学长,一点也不转移,暗沉的血红眼眸中闪过诡异的金色流光,连我在远远看都有种高度压迫的感觉。

Her eyes directly looked at XueZhang who was opposite, and didn't shift her sight at all. A golden light

flashed past the dull blood-red eyes, and even I, who was looking at this far distance away, had a kind of pressured feel.

然后, 学长开口了,「我知道你会来找我。」照理来说在五楼之下, 我应该要听不见他们的声音, 可是不晓得为什么却再清晰不过, 一字一句丝毫不漏的进到我耳中,「只是, 没想到这么快。」 Then, XueZhang spoke, "I know that you would look for me." Logically speaking, I shouldn't be able to hear their voices that were five stories below, but I don't know why it was utmost clear. Each and every word entered my ears without any missing, "It's just that, I didn't think it would be so soon."

女人突然笑了,整张脸立即扭曲了起来,'时间也差不多了,该是时候了。'她环起手,整个人微微飘浮离开了地面一段距离「'从那时候传承下来之子们,这是给你们一点开始的小小招呼。'就在她话语一落,整个地面立即轰然一震。

The woman suddenly laughed, her whole face immediately became twisted, "The time is ripe, it's almost time." She folded her arms, her whole body slightly floated some distance off the ground, "From that time, the sons who inherited it, and this is a little greeting for you guys." As soon as she spoke, the entire ground immediately shook deafeningly.

四个黑袍维持的结界居然像是脆弱的玻璃一般当场碎开,原本在他们手上的光圆球同时一炸,发出清脆的声响,所有人同时被震开了好几步,跪倒地面。

The barrier that was maintained by the four black robes was like a fragile glass as it broke, and the light spheres that were originally on their hands exploded at the same time, issuing a crisp sound, and at the same time, everyone was shaken a few steps back, and fell to their knees.

「主人!」站在我旁边的尼罗喊了一声,立即就从五楼往下跳,眨眼之后已经出现在兰德尔身边将他扶住。

"Master!" Standing beside me, Nile shouted, and immediately jumped down from the fifth floor, and in the blink of an eye he was already standing beside Randall and supporting him.

四周很冷、很冷,冷得我不停颤抖。

The surrounding was very cold, very cold, so cold that I kept on shivering.

我认识这个人, 我曾经看过她。

I know this person, I'd seen her before.

'很快的, 鬼族就会开始重生。'女人走到学长前面, 冰冷的笑着, '你认为你能够像那人一样再来阻挡我们吗。'

"Very soon, the Ghost Tribe will be reborn." The woman stopped in front of XueZhang, coldly smiling, "Do you think that you'll be able to stop us once again just like that person?"

学长站起身,同样冷冷的回看着她,「我不能,还有别人能,就算是别人不能,将会有更多人能。时代正在往前迈进,新一代的后辈不停崛起,这个世界不会永远停在你们以为能够君临天下的那时。」

XueZhang stood up, similarly coldly looking at her, "If I couldn't, there would be someone else who would be able to do it, and even if others couldn't do it, there would be even more people who could do

it. The times are moving forward, and the new younger generation will rise without stopping. This world would never stop forever at the time where you think you'll be able to dominate the world."

# 女人又开始狂妄的笑起来, 声音刺耳的像是在神经上来回刮动。

The woman started to once again laugh arrogantly, her voice was shrill and my nerves were as if they were being scraped at back and forth.

## '那么你们就来试看看吧!'

"Then you can all come and try it!"

「我会的, 等着瞧吧你。」学长立即张开手掌, 黑色的光在两人之间转开, 我所见过的黑枪立即贯穿了女人的身体。

"I will. Just wait and see." XueZhang immediately opened his palms, and a black light appeared between the both of them, and the black spear that I'd seen before immediately went through the woman's body.

# 「比申恶鬼王!」

"Evil Ghost King Bishen!"

<< To be continued>>